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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1038 Åtgärder mot fågelinfluensa

Landsbygdsministern bjöd in Jordbruksverket, Statens veterinärmedicinska 
anstalt (SVA), Svensk Fågel och Svenska Ägg till ett digitalt möte den 4 
januari för att undersöka ytterligare möjligheter att stärka det förebyggande 
arbetet hos producenter och myndigheter.

Under rådande smittspridning uppmanas inte bara större producenter att hålla 
sina djur inne, utan även landets alla hobbyhönsägare uppmanas att göra detta. 
Många hobbyhönsuppfödare och hobbyhönshållare upplever detta som mycket 
jobbigt, då djuren, som normalt går ute året runt i frihet eller hägn, nu måste 
hållas inomhus. Förra året pågick fågelinfluensan i nästan sex månader, och i år 
vet man ännu inte hur länge restriktionerna ska pågå.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg 
följande:

 

Vilka ytterligare förebyggande åtgärder avser statsrådet att vidta mot 
fågelinfluensan för både hobbyhöns och produktion?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-09
Besvaras senast
2022-02-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


